
Volen més hores de literatura i 
matemàtiques enlloc d’optatives
És la proposta que planteja Educació per adaptar el 
nou batxillerat als requisits que marca la llei estatal
ACN
Barcelona

La consellera d’Educació i 
FP, Esther Niubó, va apos-
tar ahir per augmentar de 
tres a quatre hores setma-
nals les matèries de mo-
dalitat a batxillerat, inclo-
ses les obligatòries, cosa 
que permetria incrementar 
la docència en ciències, 
matemàtiques i literatures. 
En les últimes setmanes 
hi ha hagut polèmica per 
la proposta procedent del 
mPUPs[eYP d»uUPfiJaY ma[uYP-
es com física i química o 
biologia, geologia i ambi-
entals, cosa que reduiria 
les hores de docència en 
aquests àmbits, explicava 
en una entrevista. 

Després de la polèmica 
per la primera proposta, el 
Departament va voler pre-
sentar la que s’ha elaborat 
ara als diferents col·lectius 
afectats en un seguit de 
reunions al llarg de la jor-
nada d’ahir. L’objectiu, se-
gons informava el Govern, 
és que els alumnes del bat-
xillerat de ciències i tecno-
logia “no perdin hores” en 
algunes de les matèries 

El Grup de Recerca en In-
teracció persona Ordina-
dor i Integració de Dades 
de la UdL impulsa, amb 
l’empresa brasilera Ar-
ceus, un laboratori virtual 
per avaluar la usabilitat 
(facilitat d’aprenentatge 
i utilització pels usuaris) 
i l’accessibilitat (ús per a 
tothom) de pàgines web i 
aplicacions, que ha gua-
nyat la 2a Convocatòria 
de solucions disruptives 
de la xarxa AccessCat, 
que suposa un premi de 
20.000 euros. 

“Estar situat en un parc 
JPeU[xfiJ P [eJUol~NPJ es-
panyol té un efecte po-
sitiu en la qualitat de la 
patent, amb un augment 
de més del 20% en el 
nombre de cites rebu-
des i del voltant del 7% 
en el nombre d’anys que 
la patent roman en vigor, 
assegura la tesi ‘The Role 
of Science and Techno-
logy Parks in the regional 
innovation ecosystem’, 
elaborada per Marcos 
Antón Tejón.

Premiat un 
laboratori 
virtual que 
impulsa la UdL

Les patents de 
parcs científics 
i tecnològics 
són millors 

L’alcalde de Lleida, Fèlix Larrosa, acompanyat pel regidor de Joventut, Educació i 
Ocupació, Xavier Blanco, va reunir-se ahir a la Paeria amb els representants de les 
escoles concertades de la ciutat per conèixer la seva situació actual i compartir les 
seves inquietuds. Larrosa va destacar que aquests centres educatius formen part 
important del model educatiu global de ciutat.

Reunió de Fèlix Larrosa amb representants de les 
escoles concertades per conèixer la seva situació

FOTO_Ajuntament de Lleida  L’alcalde de Lleida en la trobada amb els centres

“ni qualitat en l’ensenya-
ment”. La proposta preveu 
crear dues matèries optati-

ves complementàries anu-
als per compensar la pèr-
dua d’hores lectives i de 

sabers en les matèries de 
modalitat que no s’han po-
gut cobrir arran de la fusió.
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FOTO_ @fundacioaspros  L’esmorzar amb els mitjans es 
va dur a terme a l’Espai Josep Vallverdú de la Fundació

Aspros ha donat feina a 170 persones 
amb alguna discapacitat l’any 2024
La Fundació Aspros va dur 
a terme ahir el primer es-
morzar amb mitjans de la 
seva història “com a mos-
tra d’agraïment per la feina 
feta”, segons va dir Hele-
na Arnó, responsable de 
comunicació de l’entitat. 
D’altra banda, la trobada va 
servir perquè Enric Herrera, 
director de la Fundació, po-

gués explicar algunes da-
des d’Aspros, com les 170 
persones amb discapacitat 
a les quals ha donat feina 
o 694 que han acompanyat 
els 599 professionals amb 
els que compta la Fundació 
Aspros.

Un altre àmbit que Herrera 
va voler ressaltar va ser els 
projectes amb els quals la 

Fundació es basa: ‘Aspros 
Habitat’, ‘Aspros Ocupa’t’, 
‘Aspros t’acompanya’, ‘Im-
pulsa’t’ (fan un acompanya-
ment laboral als usuaris que 
s’insereixen en el mercat), 
‘Ens cuidem’ i ‘Aspros Em-
presa’.

Enric Herrera també va dir 
que cada vegada més es 
tracten joves amb autisme.


